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З А П И С Н И К 
  са 45.  сједнице Представничког дома  

 Парламентарне скупштине  Босне и Херцеговине,  
одржане 4. фебруара 2009. године 

 
 
 Сједница је почела у 10.10 часова. Присуствовала су 32 посланика. Одсуство су оправдали: 
Хусеин Нанић, Азра Хаџиахметовић, Златко Лагумџија, Велимир Јукић, Мартин Рагуж, Јерко 
Иванковић Лијановић, Лазар Продановић, Јован Тодоровић, Момчило Новаковић и Бранко Докић. 
 Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали: предсједавајући Никола Шпирић, 
министри Тарик Садовић, Бариша Чолак, Средоје Новић и Божо Љубић, те замјеници Срђан Арнаут, 
Фуад Касумовић и Мијо Крешић. 
 Из међународних организација сједницу су пратили представници: ЕУФОР-а, ОХР-а, ОЕБС-а, 
ЕУСР-а, НАТО-а, Амбасаде Велике Британије те невладине организације Центри цивилних 
иницијатива. 

Предсједавајући Бериз Белкић рекао је да је дневни ред који је подијељен посланицима на клупе 
усаглашен на сједницама Колегијума и Колегијума у проширеном саставу. Обавијестио је Дом да је 
формиран нови клуб посланика - Мјешовити клуб СДС-а и независни посланик Момчило 
Новаковић, те да је предсједавајући Клуба Момчило Новаковић. Предсједавајући је затим 
отворио расправу о дневном реду. 
 У расправи су учествовали: Денис Бећировић, Бакир Изетбеговић и Милорад Живковић. 
 Денис Бећировић подсјетио је да Савјет министара није реализовао закључак са 44. сједнице 
Дома, који се односи на достављање Информације у вези са хапшењем Вјекослава Вуковића, 
помоћника министра безбједности, и активностима предузетим након тог догађаја. Упитао је да ли је 
могуће да дневни ред буде допуњен овом тачком, а да предсједавајући Савјета министара и министар 
безбједности дају усмене информације о овом питању. 
 Бакир Изетбеговић подсјетио је да је на прошлој сједници предлагао да се дневни ред допуни 
тачком - Информација предсједавајућег Савјета министара БиХ о именовању директора 
Дирекције за европске интеграције БиХ. Рекао је да су достављене информације о процедури 
именовања, те да је и Заједничка комисија за европске интеграције разматрала ово питање и 
заузела одређене ставове. Истакао је да Клуб СДА инсистира да се гласа о допуни дневног реда 
данашње сједнице поменутом информацијом.  
 Милорад Живковић рекао је да и Клуб СНСД-а инсистира на уврштавању ове тачке у 
дневни ред и тражи да предсједавајући Савјета министара образложи разлоге зашто није 
именован директор ДЕИБиХ. 
  Предсједавајући Бериз Белкић рекао је да је на сједници Проширеног колегијума 
расправљано о активностима које су предузете ради реализације иницијатива посланика. У вези са 
Информацијом о хапшењу Вјекослава Вуковића, помоћника министра безбједности, казао је да је 
јутрос достављена поменута информација, али не од Савјета министара, како је тражено закључком 
Дома, већ од министра безбједности. Додао је да посланици немају довољно времена да се упознају са 
садржајем Информације да би могли расправљати о њој на данашњој сједници и истакао да Колегијум 
благовремено предузима активности на прикупљању информација од Савјета министара. 
 Денис Бећировић сложио се да није могуће гласати о допуни дневног реда коју је претходно 
предложио те констатовао да Савјет министара не испуњава обавезе одређене закључцима 
Представничког дома. 
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 Затим је предсједавајући спровео гласање о предлогу Клуба СДА. „За“ је гласало 26 посланика 
(из Федерације БиХ 19, из Републике Српске седам), гласова „против“ није било а један посланик је био 
уздржан. Предсједавајући је констатовао да је дневни ред допуњен тачком: Информација 
предсједавајућег Савјета министара БиХ о именовању директора Дирекције за европске 
интеграције БиХ (27. тачка). 
  
 Предсједавајући је за 45. сједницу  Представничког дома констатовао сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
 

1. Усвајање Записника са 44. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања и одговори; 
3. Предлог закона о допуни Закона о Јавном радио-телевизијском систему Босне и 

Херцеговине (друго читање); 
4. Предлог закона о унутрашњој и поморској пловидби (прво читање); 
5. Предлог закона о бесплатној правној помоћи (прво читање); 
6. Предлог закона о адвокатури Босне и Херцеговине (прво читање); 
7. Предлог закона о спречавању нереда на спортским такмичењима (прво читање); 
8. Предлог закона о међународној правној помоћи у кривичним стварима (прво читање); 
9. Предлог закона о Гаранцијском фонду (прво читање); 
10. Предлог закона о измјенама и допунама Закона Босне и Херцеговине о извршењу 

кривичних санкција, притвора и других мјера (прво читање); 
11. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о министарствима и другим органима 

управе Босне и Херцеговине (прво читање); 
12. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о државној служби у институцијама Босне 

и Херцеговине (прво читање); 
13. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Агенцији за рад и запошљавање Босне и 

Херцеговине (прво читање); 
14. Предлог закона о допуни Закона о службеном гласилу Босне и Херцеговине – предлагач: 

посланик Адем Хускић (прво читање); 
15. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о полицијским службеницима Босне и 

Херцеговине (прво читање); 
16. Одлука Предсједништва БиХ о постављењу професионалних војних лица на формацијска 

мјеста у Оружаним снагама Босне и Херцеговине; 
17. Одлука Предсједништва БиХ о учешћу припадника Оружаних снага Босне и Херцеговине 

у мисији Снага међународне безбједносне помоћи (ИСАФ) у Исламској Републици 
Авганистан;  

18. Одлука Заједничке комисије за административне послове о измјенама Правилника о 
међународним активностима Парламентарне скупштине БиХ – ради потврђивања; 

19. Изјашњавање Дома за утврђивање новог рока за достављање Извјештаја о Предлогу 
закона о ваздухопловству Босне и Херцеговине; 

20. Изјашњавање Дома за утврђивање новог рока за достављање Извјештаја о Предлогу 
закона о Агенцији за пружање услуга у ваздушној пловидби Босне и Херцеговине; 

21. Изјашњавање Дома за утврђивање новог рока за достављање Извјештаја о Предлогу 
закона о измјенама и допунама Закона о производњи наоружања и војне опреме; 

22. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о Предлогу закона 
о контроли кретања оружја и војне опреме (закон у првом читању); 

23. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о предлогу 
закључака поводом разматрања Предлога закона о Буџету институција Босне и 
Херцеговине и међународних обавеза Босне и Херцеговине за 2009. годину посланика: 
а)  Клуба Странке демократске акције, 
б)  Ремзије Кадрића; 

24. Извјештај о активностима на пројекту „Аутопут на Коридору Vц“ и План наредних 
активности; 
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25. Извјештај о напретку Босне и Херцеговине у 2008. години (материјал Дирекције за 

европске интеграције);  
26. Коначни извјештај о спровођењу мјера из Акционог плана Средњорочне развојне 

стратегије БиХ 2004-2007. године (ПРСП) и Економски трендови, годишњи извјештај за 
2007. годину Дирекције за економско планирање БиХ; 

27. Информација предсједавајућег Савјета министара БиХ о именовању директора Дирекције 
за европске интеграције БиХ; 

28. Извјештај о раду Интерресорне радне групе за израду Предлога закона о имунитету; 
29. Предлог усаглашених закључака Комисије за спољне послове Представничког дома 

поводом расправе о Извјештају о раду Делегације Парламентарне скупштине БиХ у 
Парламентарној скупштини Савјета Европе у 2008. години; 

30. Изјашњавање о иницијативама посланика: 
a) Славка Јовичића – за сазивање посебне сједнице оба дома Парламентарне скупштине 

БиХ са само једном тачком дневног реда: „Привредна и економска ситуација у БиХ, 
односно економска рецесија и колапс банкарског система у многим државама свијета и 
Европе и рефлексије тог стања на БиХ, односно на привреду и укупно економско стање у 
овој земљи“, 

б)  Садика Бахтића – у вези са разматрањем на сљедећој сједници Дома или на заједничкој  
      сједници оба дома сљедеће тачке: „Глобална финансијска криза, негативни ефекти на   
      економију БиХ и мјере за превазилажење кризе“. 

 
 
Ад. - 1.  Усвајање Записника са 44. сједнице Представничког дома 

 
Предсједавајући је констатовао да је Записник достављен посланицима. 
Није било расправе. 
Записник са 44. сједнице усвојен је без примједаба, једногласно - са 31 гласом „за“ (из 

Федерације БиХ 21, из Републике Српске 10). 
      
Ад. - 2.  Посланичка питања и одговори 
 

Предсједавајући Белкић је у уводним напоменама рекао да су одговоре на питања добили  
посланици: Мехмед Суљкановић, Лазар Продавновић, Велимир Јукић, Садик Бахтић, Денис 
Бећировић и Азра Алајбеговић, Азра Хаџиахметовић, Ремзија Кадрић, Милорад Живковић, 
Денис Бећриовић (два одговора). 

Одговоре су коментарисали: Садик Бахтић, Азра Алајбеговић, Ремзија Кадрић, Шемсудин 
Мехмедовић, Мехмед Суљкановић, Салко Соколовић и Милорад Живковић. Мехмед 
Суљкановић је тражио да Колегијум пошаље ургенцију Савјету министара ради достављања 
одговора на питање које је поставио на 42. сједници. У оквиру коментара питања су поставили: 

 
Азра Алајбеговић: 

„Молим службе да овај додатак, значи одговор Азри Алајбеговић, допуне на начин на који 
сам то тражила, а то је да се направи и преглед и наведу имена посланика који су одбили 
путовања и службена одсуства везана прије свега за представљање земље у иностранству на 
различитим састанцима, са различитом специфичном тежином. У исто вријеме молила бих да се 
систематизује одговор господина Бећировића, зато што је овај одговор календарским 
редослиједом постављен, а ја бих молила да та систематизација иде по посланицима и делегатима 
'номинем', како би на неки начин то било потпуно прегледно. И заправо мислим да би било 
корисно за Парламентарну скупштину БиХ, за одржање њеног дигнитета и дигнитета сваког 
појединачног посланика и делегата, да се тај комплетан извјештај постави на веб-страницу 
Парламентарне скупштине БиХ, чиме бисмо заправо отворили једну нову страницу у том 
сегменту рада посланика и делегата и тиме показали озбиљност посла којим се бавимо.“ 
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Милорад Живковић: 

„Зато што нисам добио одговор од господина Силајџића - гдје је оригинални документ 
Дејтонског споразума, морам да упутим друго потпитање и зато постављам питање предсједници 
Уставног суда БиХ. С обзиром да је чланом VI Устава БиХ (примјерак који имамо у нашем 
Пословнику) у ставу 3. прецизирано да ће „Уставни суд штитити овај устав“ – молим да ми се 
достави одговор на питање на основу којег примјерка Устава БиХ (навести датум штампања, 
издавача, овлашћеног преводиоца, те на основу које одлуке се баш та језичка верзија ставља у 
службену употребу), судије Уставног суда БиХ доносе одлуке које су коначне и обавезујуће?“ 
 

Постављена су нова посланичка питања како слиједи: 
 
Халид Гењац:  
  „Постоји информација да су у септембру прошле године представници ЕУ озбиљно 
упозорили БиХ на пропусте у систему персонализације путних исправа. На посљедњем 
интерпарламентарном сусрету делегације нашег парламента и Европског парламента, нама је 
отворено речено да је БиХ након веома успјешног старта и најбоље позиције око либерализације 
визног режима  дошла у позицију да се налази у посљедњој групи са Албанијом, из разлога што 
је установљено да су пропусти у нашем систему персонализације путних исправа у преводу 
злоупотреба матичних бројева, што се у јавности некад звало криминал око ЦИПС-а, и да је то 
разлог, дакле то неповјерење у наш систем, за озбиљну забринутост да би либерализација визног 
режима у БиХ могла завршити на врло трагичан начин, да грађани испаштају поново пропусте и 
грешке и криминал појединих службеника у администрацији. 
 Ја хоћу овом приликом драматично да укажем на ово питање, што је био разлог и за 
одржавање јучерашње сједнице Комисије за европске интеграције, на којој је донесен закључак 
да се затражи да се на првој наредној сједници ово питање уврсти у дневни ред, да се расправља о 
њему јер Парламентарна скупштина и те како може допринијети на начин да се пропусти који 
настају због законских недостатака могу отклонити. Пропусти због административних 
недостатака такође могу нашим одлукама бити отклоњени и из тог разлога, дакле овом приликом, 
у име Комисије за европске интеграције, износим иницијативу да се на првој наредној сједници 
уврсти у дневни ред извјештај о проблемима спровођења Мапе пута за либерализацију визног 
режима“. 
  
Адем Хускић: 
 „1. Прво – Према информацијама из медија, све је већи проблем наплате пореза и код 
привредних субјеката чији су власници странци. Наиме, из онога што се могло прочитати, 
предузећа која раде одређени период не плаћају порезе држави и њихови власници, односно 
директори, једноставно напусте државу. Овај проблем садржи по мом мишљењу елементе 
корупције државних службеника који су запослени у пореским органима државе и ентитета. 
 Питам да ли је Савјет министара разматрао овај проблем, и које мјере стоје на 
располагању и да ли ће се нешто конкретно предузети да се ова пракса санкционише и спријечи? 
 2. Друго – Питање је упућено Министарству безбједности БиХ. Тренутно је преко 20 
полицијских службеника и Граничне полиције, међу којима и замјеник директора, суспендовано 
због истрага које се против њих воде. Међутим, овај процес за неке од њих траје више од годину 
дана, а нити се подиже оптужница нити се процес обуставља, односно ти људи се не враћају на 
посао, него су суспендовани и сједе код куће. Оваква пракса говори да се овим стварима може и 
манипулисати и могуће их је злоупотребљавати без ичије личне одговорности, а да људи покрену 
судски спор против државе и да држава такве спорове изгуби, јер изгледа да се такви спорови већ 
покрећу и да их људи односно појединци добијају и да им држава плаћа као да су радили. Овим 
се нарушава углед институција БиХ међу које спада и правосуђе. Питам Министарство 
безбједности – Шта намјеравате предузети да се овакве ствари даље не дешавају?“ 
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Садик Бахтић: 
 „1. Прво питање је за Савјет министара БиХ – Да ли Савјет министара има у плану да 
једну од новоформираних државних институција лоцира у Бихаћ, у центар Унско-санског 
кантона? 
 2. И друго питање за Минситарство безбједности -Тражим да се приступи измјени и 
допуни Закона, ко све има право приступа тајним подацима?“ 
 
Славко Јовичић Славуј:  

„1. Ја, дакле, од 2. сједнице, а данас је 45, постављам исто питање – шта је са националном 
структуром у свим институцијама?  

  2. Када ће бити враћена имовина Српске православне цркве овдје у Сарајеву?“  
  
Рифат Долић: 

„1. Посланичку иницијативу упућујем Савјету министара БиХ, а односи се на измјену и 
допуну Билатералног споразума о социјалном и здравственом осигурању између БиХ и 
Републике Словеније, да се за грађане БиХ и Републике Словеније на раду или привременом 
боравку у Републици Словенији и БиХ у поменути споразум унесе одредба о адекватној заштити 
и социјалној накнади за случај незапослености и губитка посла.  

2. Питање упућујем предсједавајућем Савјета министара БиХ и Комисији за интегрисано 
управљање границом БиХ – Шта можете предузети на измјени одлуке хрватског министра мора, 
саобраћаја и инфраструктуре од 15. децембра 2008. године у одређивању јавних путева којима се 
мора одвијати транзитни саобраћај теретних аутомобила кроз Републику Хрватску с циљем да се 
на попис путева за транзитни саобраћај кроз Републику Хрватску уврсти и цеста Карловац, 
гранични прелаз Хукића Брдо – Маљевац код Велике Кладуше?“  
 
Азра Алајбеговић: 
 „1. Моја иницијатива односи се на присуство наше делегације на 120. годишњој 
скупштини Интерпарламентарне уније која ће бити одржана  почетком априла у Етиопији. 
Сматрам да делегација Парламентарне скупштине БиХ на овој годишњој скупштини треба на 
адекватан и потпун начин да промовише државу БиХ и то да унапријед преко Службе за 
међународну сарадњу уговоримо састанке са делегацијама земаља чланицама ЕУ у којима чекамо 
ратификацију Споразума о стабилизацији и придруживању ради лобирања и брже ратификације 
овог споразума. Затим да се један од чланова наше делегације обрати на Интерпарламентарној 
120. скупштини једним кратким говором како би остале парламентарце, ове изузетно значајне 
институције у свијету, упознао са земљом БиХ, направио њену промоцију, њеним могућностима 
и њеним путем ка ЕУ.У исто вријеме, мислим да би већ сада наша Служба за заједничке послове 
требало да направи дизајн једног малог 'памфлита', којим би представила БиХ, затим 
Парламентарну скупштину БиХ и делегације, зато што је то уобичајена пракса на годишњим 
скупштинама Интерпарламентарне уније, како би ова наша делегација у потпуности и адекватно 
представила земљу. 

  2. Постављам питање колегијумима оба дома – Какву поруку шаљу женама БиХ када у 
делегацији на овогодишњој скупштини нема ниједне жене. И наравно, индиректна порука – какву 
поруку шаљемо женама присутним на годишњој скупштини Интерпарламентарне уније кад се 
зна да заправо у оквиру сваке скупштине имамо обавезујући састанак групе жена парламентарки 
у оквиру Интерпарламентарне уније свијета? Да ли то значи да БиХ нема ниједну жену која може 
да је представља на адекватан начин, поготово што знамо да је заправо секретарица комисије, 
односно Интерпарламентарне уније БиХ, увијек присутна и што је логично на овом годишњем 
засједању, па се питам да ли Колегијум сматра да секретарица Интерпарламентарне уније при 
Парламентарној скупштини БиХ може бити могући представник БиХ, с једне стране. С друге 
стране, упозоравам Колегијум да постоје негативни поени које ће делегација добити у смислу 
одузимања 10 гласова при гласању за резолуције на овом важном скупу због одсуства жене у 
делегацији. 

  3. И питање Савјету министара – Када ће се институционализовати Канцеларија за биље 
БиХ?“ 
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Милица Марковић:  

„1. Који су кључни разлози због којих Тужилаштво БиХ већ дуже вријеме није ништа 
предузело на процесуирању одређених предмета који су код Тужилаштва већ одавно 
запримљени? Случај Атиф Дудаковић. 2006. године достављена је тужба са одређеним 
материјалом доказа против г. Дудаковића. У којој фази истраге је овај предмет и зашто се 
Тужилаштво није огласило нити ишта предузело иако постоји интересовање за овај случај, 
нарочито у РС-у. 
  2. Друго питање упућено је директно главном тужиоцу Тужилаштва БиХ, дакле тражим 
његов коментар на посљедње изјаве и коментаре у јавности да Тужилаштво БиХ управо не 
покреће одређене предмете које је уредно запримило из разлога што постоји утицај припадника 
бивше организације АИД у смислу притисака и спречавања да се поједини предмети отворе и 
почну да процесуирају у том тужилаштву, а нарочито за предмете, дакле постоји посебан 
притисак, како је речено, за предмете у којима су оптужена лица припадници бошњачког народа? 
У том случају очекујем и његов одговор, који су даљи потези Тужилаштва на ажурирању и 
убрзавању одређених предмета за које знамо да су већ давно примљени и протоколисани.“ 
 
Денис Бећировић:  

„1. Питање је за Савјет министара БиХ и предсједавајућег Савјета министара БиХ. Зашто 
Савјет министара БиХ већ годину дана не поштује и не реализује усвојену Иницијативу 
Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ којом се од овог извршног органа тражи 
достављање Предлога стратегије за борбу против корупције и криминала?  
  2. Друго питање – Које ће мјере предузети Савјет министара БиХ према онима који нису 
реализовали зацртане мјере у Стратегији за борбу против организованог криминала и корупције? 
Мислим на стратегију 2006 – 2009. година. 

 3. Треће питање је такође за Савјет министара БиХ и гласи – Шта је конкретно учинио 
Савјет министара БиХ с циљем помоћи и заштите држављанина БиХ Илије Јуришића у 
посљедњих шест мјесеци?“ 
 
Шефик Џаферовић:  

„Када ће коначно у парламентарну процедуру бити упућени предлози Закона о 
облигационим односима и Закона о имовинско-правним односима?“ 
 
Бајазит Јашаревић: 

„Када ће у парламентарну процедуру доћи Закон о акцизама, с обзиром да је у одговорима 
на ранија питања најављивано да се озбиљно ради на изради новог закона о акцизама?“ 
 
Салко Соколовић:  

„1. Коме је и на основу којих критеријума о стимулацијама директор СИПА-е додјељивао 
стимулације у прошлој години, мислим на запослене у СИПА-и? 

 2. На основу којег огласа је директор СИПА-е одабрао „Мител“ као даваоца услуга за 
мобилну телефонију у СИПА-и?  

3. Када ће директор СИПА-е избалансирати националну структуру руководних радника у 
СИПА-и, да не бисмо имали ове проблеме које имамо?“ 
  
Драго Калабић:  

„Шта ће Савјет министара урадити поводом Одлуке Савјета Регулаторне агенције за 
комуникације од 12. новембра прошле године, којом се плата генералном директору агенције 
увећава за 30% и она је у овом моменту вјероватно далеко, далеко највећа у БиХ и, по неким 
рачуницама, за готово половину већа од плата чланова Предсједништва? Да ли се на овај начин 
руши Закон о платама и јесу ли покровитељи те агенције, који су инсистирали на одређеним 
рјешењима, је ли им ово био мотив што се сада дешава у Агенцији?“ 
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Нико Лозанчић: 

„На основу којих уставних или законских или неких других непознатих норми или 
принципа је Високи судски и тужилачки савјет БиХ обезбиједио да ни на једној челној функцији 
у судовима и тужилаштвима државе и ентитета нема представника хрватског народа?“ 
  
Ад. - 3. Предлог закона о допуни Закона о Јавном радио-телевизијском систему  
             Босне и Херцеговине (друго читање) 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да је Комисија за саобраћај и 
комуникације усвојила један амандман, а да је посланик Сефер Халиловић у пленарној фази 
поднио два амандмана. У расправи су учествовали: Садик Бахтић, Шемсудин Мехмедовић, Салко 
Соколовић, Мирко Околић, Селим Бешлагић, Нико Лозанчић, Драго Калабић, Мехмед 
Суљкановић, Сефер Халиловић, Саво Ерић и Садик Ахметовић.  
 Најприје се гласало о амандманима Сефера Халиловића. 
 Амандман I  усвојен је са 29 гласова „за“ (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске 
девет), два „против“ и без гласова „уздржан“. 

Амандман II усвојен је са 29 гласова „за“ (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске 
девет), једним „против“ и два гласа „уздржан“. 

Предлог закона о допуни Закона о Јавном радио-телевизијском систему Босне и 
Херцеговине усвојен је у другом читању са 28 гласова „за“ (из Федерације БиХ 21, из Републике 
Српске седам), без гласова „против“ и три гласа „уздржан“. 

  
Ад. - 4. Предлог закона о унутрашњој и поморској пловидби (прво читање) 
 
 Није било расправе након уводних напомена предсједавајућег. 
 „За“ Предлог закона о унутрашњој и поморској пловидби гласало је 25 посланика (из 
Федерације БиХ 22, из Републике Српске три), седам „против“ и без гласова „уздржан“. 
Предсједавајући је констатовао да нема потребне ентитетске већине и да ће Колегијум накнадно 
обавити усаглашавање о Предлогу закона у првом читању. 
 
Ад. - 5. Предлог закона о бесплатној правној помоћи (прво читање)  

 
Предсједавајући је дао уводне напомене. 
У расправи су учествовали: Шефик Џаферовић, Рифат Долић, Милорад Живковић, а 

замјеник министра правде Срђан Арнаут дао је кратко образложење Предлога закона.  
 „За“ Предлог закона о бесплатној правној помоћи гласала су 24 посланика (из Федерације 
БиХ 21, из Републике Српске три), „против“ пет, ''уздржано'' три посланика. Предсједавајући је 
констатовао да нема потребне ентитетске већине. Колегијум није постигао сагласност. У другом 
кругу гласања „за“ су гласала 22 посланика, „против“ седам (из Републике Српске), без гласова 
„уздржан“  – Предлог закона о бесплатној правној помоћи усвојен је у првом читању.  
 
Ад. - 6. Предлог закона о адвокатури Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 Након уводних напомена предсједавајућег, Предлог закона укратко је образложио 
замјеник министра правде, Срђан Арнаут. У расправи су учествовали: Славко Јовичић, Милорад 
Живковић, Денис Бећировић, Садик Ахметовић, Мирко Околић, Адем Хускић, Азра Алајбеговић, 
Шефик Џаферовић, Екрем Ајановић, Милица Марковић, замјеник министра правде Срђан 
Арнаут, Драго Калабић, Селим Бешлагић, Ремзија Кадрић и Јозо Крижановић.  
 „За“ Предлог закона о адвокатури БиХ гласала су 23 посланика (из Федерације БиХ 21, из 
Републике Српске два), седам „против“, два „уздржан“. И у овом случају Колегијум је спровео 
усаглашавање због недовољне ентитетске већине. Сагласност није постигнута. У другом кругу 
гласања усвојен је Предлог закона о адвокатури БиХ у првом читању – „за“ су гласала 23 
посланика, седам „против“ (из Републике Српске) и два  „уздржан“.  
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Са 28 гласова „за“ (из Федерације БиХ 21, из Републике Српске седам), једним „против“ 

и три гласа „уздржан“, на предлог Уставноправне комисије који је садржан у Мишљењу, усвојен 
је сљедећи закључак: 

“Задужује се Уставноправна комисија Представничког дома да организује стручну 
јавну расправу о Предлогу закона о адвокатури БиХ.” 
 
Ад. - 7. Предлог закона о спречавању нереда на спортским такмичењима (прво читање) 
  
 Предсједавајући је дао уводне напомене о Предлогу закона. 
 У расправи су учествовали: Денис Бећировић, Винко Зорић и Адем Хускић. 
  „За“ је гласало 25 посланика (из Федерације БиХ 22, из Републике Српске три), „против“ 
четири, један „уздржан“. Предсједавајући је констатовао да нема потребне ентитетске већине из 
Републике Српске и да ће Колегијум накнадно обавити усаглашавање.  
 
Ад. - 8. Предлог закона о међународној правној помоћи у кривичним стварима 
             (прво читање) 
 
 Није било расправе након уводних напомена предсједавајућег. 
 Са 29 гласова „за“ (из Федерације БиХ 21, из Републике Српске осам), без гласова 
„против“ и три гласа „уздржан“, Дом је у првом читању усвојио Предлог закона о међународној 
правној помоћи у кривичним стварима. 
   
Ад. - 9. Предлог закона о Гаранцијском фонду (прво читање) 
 
 Предсједавајући је дао кратке уводне напомене. 

У расправи су учествовали: Садик Бахтић, Винко Зорић, Саво Ерић, замјеник министра 
финансија и трезора Фуад Касумовић и Бакир Изетбеговић.  
 „За“ Предлог закона гласала су 23 посланика (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске 
три), „против“ шест и три посланика су била „уздржана“. Предсједавајући је констатовао да нема 
потребне ентитетске већине из Републике Српске и да ће Колегиј накнадно обавити 
усаглашавање. 
 
Ад. - 10. Предлог закона о измјенама и допунама Закона Босне и Херцеговине о извршењу  
               кривичних санкција, притвора и других мјера (прво читање) 
  

Предсједавајући је дао уводне напомене, а Шефик Џаферовић је у име Уставноправне 
комисије предложио да Дом усвоји Предлог закона у првом читању, као и закључак о одржавању 
јавне расправе. 
 Предлог закона о измјенама и допунама Закона Босне и Херцеговине о извршењу 
кривичних санкција, притвора и других мјера усвојен је у првом читању са 30 гласова „за“ (из 
Федерације БиХ 22, из Републике Српске осам), једним „против“ и једним гласом „уздржан“.  
 На предлог Уставноправне комисије, једногласно (са 31 гласом „за“ – из Федерације БиХ 
21, из Републике Српске 10) усвојен је закључак који гласи: 

„Задужује се Уставноправна комисија Представничког дома да организује стручну 
јавну расправу о Предлогу закона о измјенама и допунама Закона БиХ о извршењу 
кривичних санкција, притвора и других мјера.“ 
 
Ад. - 11. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о министарствима и другим  
                органима управе Босне и Херцеговине (прво читање) 
              
 Није било расправе након уводних напомена предсједавајућег. 
 Са 28 гласова „за“ (из Федерације БиХ 20, из Републике Срспке осам), без гласова 
„против“ и четири гласа „уздржан“ усвојен је Предлог закона о измјенама и допунама Закона о 
министарствима и другим органима управе Босне и Херцеговине у првом читању. 
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Ад. - 12. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о државној служби у 
               институцијама Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 Ни у оквиру ове тачке није било расправе. 
 Предлог закона о измјенама и допунама Закона о државној служби у институцијама Босне 
и Херцеговине усвојен је у првом читању са 27 гласова „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике 
Српске осам), без гласова „против“ и пет гласова „уздржан“.  
 
Ад. - 13. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Агенцији за рад и запошљавање  
               Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 Предсједавајући је дао кратке напомене. 
 У расправи су учествовали: Ремзија Кадрић, Јозо Крижановић, Шефик Џаферовић и Садик 
Бахтић.  
 Дом је са 24 гласа „за“ (из Федерације БиХ 16, из Републике Српске осам), четири 
„против“ и четири гласа „уздржан“ усвојио Предлог закона о измјенама и допунама Закона о 
Агенцији за рад и запошљавање Босне и Херцеговине у првом читању. 
 
Ад. - 14. Предлог закона о допуни Закона о службеном гласилу Босне и Херцеговине –  
               предлагач: посланик Адем Хускић (прво читање) 
              
            Није било расправе након уводних напомена предсједавајућег. 
 Са 27 гласова „за“ (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске седам), једним „против“ и 
четири гласа „уздржан“, усвојен је Предлог закона о допуни Закона о службеном гласилу Босне и 
Херцеговине – предлагач: посланик Адем Хускић у првом читању. 
 
Ад. - 15. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о полицијским службеницима  
               Босне и Херцеговине (прво читање)  
              
            Након уводних напомена предсједавајућег није било расправе. 
 Предлог закона о измјенама и допунама Закона о полицијским службеницима Босне и 
Херцеговине усвојен је у првом читању са 31 гласом „за“ (из Федерације БиХ 21, из Републике 
Српске 10), без гласова „против“ и једним гласом „уздржан“.  
 
Ад. - 16. Одлука Предсједништва БиХ о постављењу професионалних војних лица на 
                 формацијска мјеста у Оружаним снагама Босне и Херцеговине 
                
            Предсједавајући је дао уводне напомене, након којих није било расправе. 
 Дом је са 29 гласова „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике Српске 10), без гласова 
„против“ и три гласа „уздржан“ потврдио Одлуку Предсједништва БиХ о постављењу 
професионалних војних лица на формацијска мјеста за која је предвиђен чин генерала у Министарству 
одбране БиХ и Оружаним снагама БиХ, како слиједи: 

1. генерал-мајор Миладин (Урош) Милојчић – на дужност начелника Заједничког штаба 
Оружаних снага БиХ, 

2. бригадни генерал Ризво (Идриза) Плех – на дужност замјеника начелника Заједничког 
штаба Оружаних снага БиХ за операције, 

3. генерал-мајор Славко (Миле) Пуљић - на дужност замјеника начелника Заједничког 
штаба Оружаних снага БиХ за ресурсе, 

4. бригадни генерал Сакиб (Сафет) Форић – на дужност замјеника команданта Оперативне 
команде Оружаних снага БиХ за операције, 

5. бригадни генерал Мирко (Живко) Тепшић - на дужност замјеника команданта 
Оперативне команде Оружаних снага БиХ за ресурсе, 

6. бригадни генерал Мирсад (Салко) Гутић – на дужност команданта Команде за подршку 
Оружаних снага БиХ, 
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7. бригадни генерал Драган (Шћепан) Вуковић - на дужност замјеника команданта 

Команде за подршку Оружаних снага БиХ за ресурсе, 
8. бригадир Марко (Драган) Стојчић – на дужност замјеника команданта Команде за 

подршку Оружаних снага БиХ за операције, 
9. бригадир Хусеин (Хусо) Турсуновић – на дужност генералног инспектора у Генералном 

инспекторату Министарства одбране БиХ, 
10. бригадир Сенад (Нусрет) Машовић – на дужност команданта 5. пјешадијске бригаде 

Оружаних снага БиХ  за операције. 
 
Ад. - 17. Одлука Предсједништва БиХ о учешћу припадника Оружаних снага Босне и  
               Херцеговине у мисији Снага међународне безбједносне помоћи (ИСАФ) у  
               Исламској Републици Авганистан 
 
 Није било расправе након уводних напомена предсједавајућег. 
 Са 20 гласова „за“ (из Федерације БиХ 13, из Републике Српске седам), једним „против“ и 
девет гласова „уздржан“ потврђена је Одлука Предсједништва БиХ о учешћу припадника 
Оружаних снага Босне и Херцеговине у мисији Снага међународне безбједносне помоћи (ИСАФ) 
у Исламској Републици Авганистан.   
 
Ад. - 18. Одлука Заједничке комисије за административне послове о измјенама Правилника 
               о међународним активностима Парламентарне скупштине БиХ – ради 
               потврђивања 

 
 Ни у оквиру ове тачке није било расправе након што је предсједавајући дао уводне  

напомене.  
Одлука Заједничке комисије за административне послове о измјенама Правилника о 

међународним активностима Парламентарне скупштине БиХ потврђена је са 27 гласова „за“ (из 
Федерације БиХ 17, из Републике Српске 10), без гласова „против“ и пет гласова „уздржан“. 

   
Ад. - 19. Изјашњавање Дома за утврђивање новог рока за достављање Извјештаја о 
               Предлогу закона о ваздухопловству Босне и Херцеговине 
 
Ад. - 20. Изјашњавање Дома за утврђивање новог рока за достављање Извјештаја о  
               Предлогу закона о Агенцији за пружање услуга у ваздушној пловидби Босне и  
               Херцеговине 
 
Ад. - 21. Изјашњавање Дома за утврђивање новог рока за достављање Извјештаја о 
               Предлогу закона о измјенама и допунама Закона о производњи наоружања и војне  
               опреме 
 
 О тачкама 19, 20. и 21, на предлог Милорада Живковића, вођена је јединствена расправа. 
  Предсједавајући је дао уводне напомене, а у расправи су учествовали: Милорад Живковић, 
Шемсудин Мехмедовић, Мехмед Суљкановић, министар комуникација и транспорта Божо Љубић 
и Славко Матић.  
 Приликом гласања о тачки 19, „за“ је било 20 посланика (из Федерације БиХ 17, из 
Републике Српске три), „против“ пет и „уздржано“ пет. Будући да није било ентитетске већине, 
одмах је спроведено усаглашавање у Колегијуму. Колегијум није постигао сагласност. У другом 
кругу гласања, са 22 гласа „за“, седам „против“ (из Републике Српске) и три гласа „уздржан“, 
одобрено је продужење рока за достављање Извјештаја о Предлогу закона о ваздухопловству 
Босне и Херцеговине до 10.02.2009. године. 
  Приликом гласања о тачки 20, „за“ су била 23 посланика (из Федерације БиХ 20, из 
Републике Српске три), „против“ пет и четири „уздржана“. Због недостатка ентитетске већине, 
Колегијум је обавио усаглашавање. Сагласност није постигнута. У другом кругу гласања, са 21 
гласом „за“, седам „против“ (из Републике Српске) и три гласа „уздржан“, одобрено је 
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продужење рока за достављање Извјештаја о Предлогу закона о Агенцији за пружање услуга у 
ваздушној пловидби Босне и Херцеговине до 10.02.2009. године. 
 Приликом гласања о тачки 21, „за“ су била 23 посланика (из Федерације БиХ 20, из 
Републике Српске три), „против“ пет и четири „уздржана“. Није било довољне ентитетске већине 
па је Колегијум одмах обавио усаглашавање. Сагласност није постигнута. У другом кругу 
гласања, са 22 гласа „за“, шест „против“ (из Републике Српске) и три гласа „уздржан“, одобрено 
је продужење рока за достављање Извјештаја о Предлогу закона о измјенама и допунама Закона о 
производњи наоружања и војне опреме за 20 дана. 
 
Ад. - 22. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о  
               Предлогу закона о  контроли кретања оружја и војне опреме  
               (закон у првом читању) 
 
 Предсједавајући је подсјетио да Колегијум није постигао сагласност. 
 У другом кругу гласања, Предлог закона о контроли кретања оружја и војне опреме 
усвојен је у првом читању са 24 гласа „за“, два „против“ (из Републике Српске) и пет гласова 
„уздржан“. 
 
Ад. - 23. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о предлогу 
               закључака поводом разматрања Предлога закона о Буџету институција Босне и  
               Херцеговине и међународних обавеза Босне и Херцеговине за 2009. годину 
               посланика: 

а)  Клуба Странке демократске акције, 
            б)  Ремзије Кадрића 
  
 Колегијум није постигао сагласност ни о закључцима из ове тачке. 
 У другом кругу усвојена су оба закључка. 

Закључак посланика Клуба СДА усвојен је са 22 гласа „за“, седам „против“ (из Републике 
Српске) и два гласа „уздржан“. Закључак гласи: 
„Задужује се Савјет министара БиХ – Министарство финансија и трезора БиХ – да покрене 
процедуру за осигурање 400 милиона КМ кредитних средстава за потребе финансирања 
повратка избјеглих и расељених лица и пројекте одрживог повратка. Средства треба да 
буду обезбијеђена у року од 90 дана од дана усвајања и објављивања Буџета за 2009. годину, 
а реализована у наредне двије године у складу са програмом који ће израдити Савјет 
министара БиХ – Министарство за људска права и избјеглице.“ 

Закључак посланика Ремзије Кадрића усвојен је са 20 гласова „за“, пет „против“ (из 
Републике Српске) и шест гласова „уздржан“. Закључак гласи: 
„Задужује се Министарство за људска права и избјеглице БиХ да припреми измјене и 
допуне одговарајућих прописа у области ефикасније реализације Програма за процес 
повратка избеглица и расељених лица, којим ће, између осталог, предвидјети и могућност 
скраћивања процедура у реализацији тих програма.“ 
 
Ад. - 24. Извјештај о активностима на пројекту „Аутопут на Коридору Vц“ и План наредних  
                активности 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене.  
 У расправи су учествовали: директор Јединице за имплементацију пројекта „Аутопут на 
Коридору Vц, Намик Купусовић, Шемсудин Мехмедовић, Садик Бахтић, Бакир Изетбеговић, 
Саво Ерић, Азра Алајбеговић, Селим Бешлагић, Екрем Ајановић и Јозо Крижановић.   
 Извјештај о активностима на пројекту „Аутопут на Коридору Vц“ и План наредних 
активности усвојен је са 25 гласова „за“ (из Федерације БиХ 17, из Републике Српске осам), два 
„против“ и четири гласа „уздржан“. Тиме су усвојени и закључци садржани у Мишљењу 
Комисије за саобраћај и комуникације који гласе: 
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1. Тражи се од Савјета министара БиХ да Представничком дому Парламентарне 

скупштине БиХ достави мапу трасе аутопута на Коридору Vц. 
2. Потребно је да Савјет министара БиХ обавијести Представнички дом 

Парламентарне скупштине БиХ какве реперкусије на положај трасе аутопута на 
Коридору Vц има подношење предлога Републике Хрватске да се делта Неретве на 
територији Хрватске прогласи заштићеним подручјем, у смислу заштите животне 
средине. 

3. Тражи се од Савјета министара БиХ да Представничком дому Парламентарне 
скупштине БиХ достави информацију о реализацији документа о усклађивању 
издвајања средстава за аутопутеве и брзе путеве из цијене течних горива. 

 
Ад. - 25. Извјештај о напретку Босне и Херцеговине у 2008. години (материјал Дирекције за  
               европске интеграције БиХ) 
 
 Након уводних напомена предсједавајућег, у расправи су учествовали: Халид Гењац, 
Бакир Изетбеговић, Садик Ахметовић, Денис Бећировић, Нико Лозанчић и Милорад Живковић.  
 Са 30 гласова „за“ (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске 10), једним „против“ и 
једним гласом „уздржан“ усвојен је предлог закључка Заједничке комисије за европске 
интеграције, допуњен на начин како је у расправи предложио Халид Гењац (став 2. закључка), 
који гласи:  

1. Позива се Заједнички колегијум оба дома Парламентарне скупштине БиХ да, у року 
од 30 дана, закаже заједничку тематску сједницу оба дома Парламентарне скупштине 
БиХ на којој ће предсједавајући Савјета министара БиХ поднијети извјештај о 
испуњавању обавеза из Споразума о стабилизацији и придруживању и спровођењу 
приоритета из Европског партнерства са БиХ. 

2. Уколико не буде било могуће организовати заједничку сједницу оба дома, расправа 
ће се бити обављена на сједници Представничког дома. 

 
Ад. - 26. Коначни извјештај о спровођењу мјера из Акционог плана Средњорочне развојне  
               стратегије БиХ 2004-2007. године (ПРСП) и Економски трендови, годишњи  
               извјештај за 2007. годину Дирекције за економско планирање БиХ 
              
           Предсједавајући је дао уводне напомене, а у расправи су учествовали: Жељко Кузмановић, 
Мехмед Суљкановић, Азра Алајбеговић и Бајазит Јашаревић. 
 Извјештај из ове тачке дневног реда примљен је к знању са 26 гласова „за“ (из Федерације 
БиХ 17, из Републике Српске девет), два „против“ и три гласа „уздржан“.  
 
Ад. - 27. Информација предсједавајућег Савјета министара БиХ о именовању директора  
               Дирекције за европске интеграције БиХ 
 
 У оквиру ове тачке вођена је дужа расправа у којој су учествовали: предсједавајући 
Савјета министара Никола Шпирић, министар безбједности Тарик Садовић, Мирко Околић, 
Винко Зорић, Садик Ахметовић, Халид Гењац, Азра Алајбеговић, Екрем Ајановић, Милорад 
Живковић, Бакир Изетбеговић, Милица Марковић, Садик Бахтић, Шефик Џаферовић, Драго 
Калабић, Нико Лозанчић и Селим Бешлагић.  

Приликом гласања о Информацији, „за“ је било 16 посланика (из Федерације БиХ седам, 
из Републике Српске девет), „против“ седам, а девет „уздржано“. Предсједавајући је констатовао 
да нема потребне ентитетске већине и одмах спровео усаглашавање. Колегијум је постигао 
сагласност, чиме је усвојена Информација предсједавајућег Савјета министара БиХ о именовању 
директора Дирекције за европске интеграције БиХ. 
 Након тога, Дом је гласао о предлогу закључка Заједничке комисије за европске 
интеграције и о предлогу закључка који су у расправи изнијели посланици Клуба СНСД-а. 
 „За“ предлог закључка Заједничке комисије гласало је 18 посланика (из Федерације БиХ 
16, из Републике Српске два), „против“ шест, а четири ''уздржана''. Предсједавајући је 
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констатовао да ће се, због недовољне ентитетске већине, о предлогу закључка обавити 
усаглашавање у Колегијуму. Предлог закључка гласи: 
 „Позива се Савјета министара да ријеши проблем вршиоца дужности директора Дирекције 
за европске интеграције БиХ у складу са Законом о државној служби у институцијама БиХ и да 
се, што је прије могуће, заврши процедура у вези са избором новог директора.“ 
 Предлог закључка посланика Клуба СНСД-а није усвојен – „за“ је гласало 13 посланика, 
„против“ 16 и два „уздржана“. Предлог закључка гласи: 
 „Информација предсједавајућег Савјета министара о именовању директора Дирекције за 
европске интеграције прима се к знању и задужује се предсједавајући Савјета министара да, у 
складу са Законом о државној служби, након спроведеног конкурса, у најкраћем могућем року 
предложи а Савјет министара именује директора Дирекције за европске интеграције.“  
  
Ад. - 28. Извјештај о раду Интерресорне радне групе за израду Предлога закона о имунитету  
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама, поред осталог, рекао да није постигнут 
потпуни консензус у погледу текста Закона, те да у својству предлагача Закона о имунитету могу 
да се појаве они посланици који подржавају текст који је израдила Интерресорна радна група. 
Истакао је да оснивање нове Интерресорне групе не би било рационално. 

Није било расправе.   
 Са 24 гласа „за“ (из Федерације БиХ 16, из Републике Српске осам), једним „против“ и три 
гласа „уздржан“ усвојен је Извјештај о раду Интерресорне радне групе за израду Предлога закона 
о имунитету. 
 
Ад. - 29. Предлог усаглашених закључака Комисије за спољне послове Представничког  
               дома поводом расправе о Извјештају о раду Делегације Парламентарне скупштине 
               БиХ у Парламентарној скупштини Савјета Европе у 2008. години 
 
 Ни у оквиру ове тачке није било расправе. 
 Предлог усаглашених закључака Комисије за спољне послове Представничког дома 
поводом расправе о Извјештају о раду Делегације Парламентарне скупштине БиХ у 
Парламентарној скупштини Савјета Европе у 2008. години усвојен је са 28 гласова „за“ (из 
Федерације БиХ 18, из Републике Српске 10), два „против“ и два гласа „уздржан“. Закључци 
гласе: 

1. Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ упознат је са садржајем 
Резолуције 1626 Савјета  Европе и  наставиће радити на испуњавању обавеза на путу 
ка Европској унији које су наведене у овој резолуцији. 

2. Задужује се Делегација Парламентарне скупштине БиХ у Парламентарној 
скупштини Савјета Европе да обавезно присуствује сједницама комитета на 
пленарним засједањима, а да у план свог рада за 2009. годину уврсти списак 
активности на сједницама појединих комитета ван пленарних засједања за сваког 
члана Делегације појединачно. 

3. Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ апелује на Министарство 
иностраних послова БиХ, Савјет министара БиХ и Предсједништво БиХ да уложе 
додатни напор у испуњавању постпријемних обавеза Савјета Европе, свако из свог 
домена.  

4. Позива се Предсједништво БиХ да хитно попуни упражњена мјеста представника 
БиХ при Савјету Европе у: Венецијанској комисији, Европској комисији против 
расизма и нетолеранције, Вијећу комитета оквирне конвенције за заштиту 
националних мањина, Европском комитету за спречавање мучења и нехуманог 
поступања. 

5. Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ тражи од Савјета министара 
БиХ и Предсједништва БиХ да, што је могуће прије, у парламентарну процедуру 
упуте предлог за ратификовање Европске повеље о регионалним и мањинским 
језицима. 
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6. Задужује се Савјет министара БиХ да, најкасније у року од 30 дана, достави 

Представничком дому Парламентарне скупштине БиХ оперативни план реализације 
ставова Резолуције 1626 Савјета Европе – поштовање дужности и обавеза од стране 
БиХ, као и Препоруке 1843, у којима се траже озбиљне реформе на путу БиХ у 
Европску унију.  

7. Задужује се министар иностраних послова БиХ да, у својству члана Комитета 
министара Савјета Европе, извијести Парламентарну скупштину БиХ у којој фази је 
спровођење Препоруке 1843 став 2.3, којим се Комитет министара Савјета Европе 
обавезује да сарађује са властима БиХ на изради акционог плана којим би се развили 
нови циљани програми сарадње Савјета Европе и бх. власти. 

 
Ад. - 30. Изјашњавање о иницијативама посланика: 

     а) Славка Јовичића – за сазивање посебне сједнице оба дома Парламентарне скупштине   
          БиХ са само једном тачком дневног реда: „Привредна и економска ситуација у БиХ,  
          односно економска рецесија и колапс банкарског система у многим државама свијета и  
          Европе и рефлексије тог стања на БиХ, односно на привреду и укупно економско стање  
          у овој земљи“, 
     б) Садика Бахтића – у вези са разматрањем на сљедећој сједници Дома или на заједничкој  
          сједници оба дома сљедеће тачке: „Глобална финансијска криза, негативни ефекти на  
          економију БиХ и мјере за превазилажење кризе“. 

 
Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да је Заједничка комисија за европске  

интеграције дала позитивно мишљење о иницијативама из ове тачке. 
 Није било расправе.  

Иницијативе су усвојене са 24 гласа „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике Српске пет), седам 
„против“ и једним гласом „уздржан“, с тим да је подржан предлог изнесен у расправи да ове иницијативе 
разматра само Представнички дом. 
 

Тиме је реализован дневни ред.  
 
Предсједавајући је подсјетио да ће 46. сједница Дома бити одржана 18. фебруара 2009.  

године. 
Сједница је завршена у 19.20 часова. 
Саставни дио Записника је транскрипт 45. сједнице Представничког дома. 
 
 
 

 
               СЕКРЕТАР                                                     ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ      
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                                                                        Бериз Белкић 
          


